
8. april 2021

Nyt lysanlæg indviet

Onsdag den 7. april - omkring kl. 20 - var der fuld gang i tennisspillet på tennisbanerne ved 

Slangerup Idræts og Kulturcenter (SIK). Normalt ville solnedgangen betyde afslutningen på 

tennistræningen, men denne dag kunne spillerne fortsætte ud på de mørke timer. 

300 lux oplyser banerne

Slangerup Tennis Klub har nemlig ansøgt og fået bevilliget 210.000 kr. gennem Idræts- og 

Spejderfacilitetspuljen til et lysanlæg ved banerne. Lysanlægget kan levere 300 lux, hvilket er nok 

til, at man kan afvikle turneringskampe på banerne efter mørkets frembrud. Da tennisbanerne i 

Slangerup samtidig er kunsttennisbaner, der kan bruges året rundt, giver lysanlægget ekstra 

værdi og brugstid i de mørke måneder.

Officielt indviet

Lysanlægget blev officielt indviet af en delegation fra Byrådet bestående af borgmester John 

Schmidt Andersen (V), formanden for Fritids- og Kulturudvalget, Jesper Wittenburg (S), 

formanden for Folkeoplysningsudvalget og næstformand i Fritids og Kulturudvalget, Anne Sofie 

Uhrskov (V) samt medlem af Fritid og Kulturudvalget Kenneth Jensen (S) - i selskab med Claus 

Mahler, der er formand for Slangerup Tennisklub.



Lysanlægget er nu tændt ved tennisbanerne ved SIK. Fra venstre ses borgmester John Schmidt 

Andersen (V), formand for Fritids- og Kulturudvalget Jesper Wittenburg samt formanden for 

tennisklubben Claus Mahler.

Foto: Frederikssund Kommune.
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